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Opwaardering m.b.t. SB Jaar- en trendrapportage OV 2022 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
SP 1 Opwaarderingsverzoek: Naast dat de 

dienstregelingen sinds corona nog steeds 
niet op volle sterkte zijn, zien we ook een 
sterke stijging in de rituitval. Dit maakt het 
OV niet betrouwbaar, en dus ook niet 
aantrekkelijk. We willen hierover graag van 
gedachten wisselen met de gedeputeerde 
en de overige fracties. 

Het toenemen van de rituitval in 2022 werd 
met name veroorzaakt door de 
personeelsproblemen bij vervoerders en 
een hoog ziekteverzuim vanwege corona, 
zoals ook toegelicht op pagina 8 van de jaar- 
en trendrapportage. Daarnaast hebben 
stakingen in het OV ook gezorgd voor een 
stevige toename van de rituitval. Over deze 
personeelstekorten en de gevolgen daarvan 
voor de dienstregeling en hoe die op te 
lossen heb ik uw staten meermaals 
uitgebreid schriftelijk  (30 januari en 29 
maart) geïnformeerd en mondelinge 
uitvoerig toegelicht in de laatste CIE MM 
vergaderingen. Ook nog recent op 10 mei. 
Dus daar is op dit moment niet veel aan toe 
te voegen en het is ook niet het onderwerp 
van een jaarrapportage over het achter ons 
liggende jaar. 

 


